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Hejtman LK Stanislav Eichler a  členové Rady LK včera jednali s plk.  Jiří Vorálkem, ředitelem
Správy Severočeského kraje Policie ČR Ústí n. L., a jeho náměstkem  Milanem Frankem, který je
pověřen zřízením krajského ředitelství PČR LK v Liberci. Schůzka se uskutečnila v souvislosti
s projednáváním příprav na vznik Krajského ředitelství  Policie ČR v sídle krajského města.

(menší
rozlišení)

Stejně  jako  při  nedávném  osobním  jednání  hejtmana  s  ministrem  vnitra
Ivanem  Langerem  vyjádřili  členové  Rady  LK  zájem  nového  vedení
Libereckého  kraje  podílet  se  na  vybudování  samostatného  krajského
ředitelství policie v Liberci. Kraj potvrdil své stanovisko, že podpoří veškeré
kroky, které povedou k tomu, aby toto ředitelství vzniklo co nejdříve.

Shodli se také na tom, že budou hledat možnosti stěhování ředitelství Policie ČR v Liberci do
náhradních prostor,  a to na dobu stavby nového sídla.  LK se bude snažit v tomto hledání
pomoct s tipováním možných prostor v Liberci, které by byly vhodné pro dočasné fungování
nového krajského ředitelství Policie ČR. Cílem je zřídit toto plnohodnotné ředitelství co možná
nejdříve a nevázat to přímo na výstavbu nového objektu.

Krajská správa Libereckého kraje by měla podle informací ministra vnitra začít fungovat  již od 
1. 1. 2011, nejpozději však do 1. 1. 2012 ve všech krajích České republiky.
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